



*****Verslag van de Algemene Leden Vergadering*****

Plaats : Clubhuis

Datum : 5 april 2023

Aanwezig : Algemeen bestuur en leden

Aanwezig:	Afwezig met kennisgeving:
Thom Steneker	Kees Prins
Petra Leerkes	Bart Dijkstra
Maudi Wijnbeek	Leoni Tielbaard
Julia Groothuis	Joyce Valstar
Barry Kamphuis	Eduard Pas
Attie Mol	Fenny Pas
Gerhard van Zuuk	Inge Roelofs
Eline van Zuuk	Fabien Pas
Saskia Leerkes	Herbert Bonhof
Jan Leerkes	Peter Bockweg
Johan Slijkhuis	Suzan van Zuuk
Menno Wouda	Marcel Leerkes
Jacques Aarts	Nannet Aarts
Ingrid Kloezeman	
Carlien Ligtenberg	
Oscar van Schaverbeke	
Ronald van Middendorp	
Jeroen v.d. Weele	
Martine Wiegman	
Jeroen Dijkstra	
Rob Dalhuizen	
Esther Klink	
Guus Sangers	
Peter Bloemberg	
Trudie Esman	
Fred Putirulan	
Aileen Bosgoed	
Alexandra Hendriks	
Sanne van Ommen	
Willem Ligt	
Kai Arnold	

1. Opening, agenda en mededelingen

Voorzitter Thom Steneker opent de vergadering om 19.30 uur en heet de aanwezigen welkom. We hebben voldoende opkomst om de vergadering door te kunnen laten gaan.

De agenda wordt zonder wijzigingen vastgesteld, wel wordt als extra agendapunt toegevoegd het voorstellen van de nieuwe trainer.

2. Ingekomen stukken

Er zijn geen ingekomen stukken.

3. Vaststellen agenda/ goedkeuren notulen ALV 30 maart 2022

Er is één opmerking over de notulen, Jacques was nl. wel aanwezig maar stond niet genoteerd. Dit wordt gecorrigeerd. Het verslag wordt vervolgens vastgesteld en ondertekend.

4. Presentatie van het financiële jaarverslag 2022

Petra deelt kopieën van de jaarcijfers uit. Een volledige versie van de jaarrekening ligt ter inzage. De cijfers worden toegelicht door Petra. Helaas is in augustus geconstateerd dat er een bedrag rond 300 euro verdwenen is uit de kas. Er is niet te achterhalen hoe dit gebeurd is. Het verzoek van het bestuur aan de leden is om altijd goed op te leden.

Oscar stelt (nogmaals) voor om tijdens de competitie externe bardienst te regelen en dit verplicht te stellen. Thom geeft aan dat dit voor de zaterdagdag geregeld is.

Jan geeft aan van andere verenigingen te horen dat zij voor een klein bedrag iemand inhuren hiervoor, dit is een overweging. Afgesproken wordt zo snel mogelijk te organiseren dat er een vaste bardienst is op competitie avonden.

5. Verslag kascommissie

Peter Bloemberg en Rob Dalhuisen hebben de kascontrole gedaan en Peter licht dit toe. Henk Jolink was aangewezen voor de controle maar met vakantie, daarom nogmaals de commissie van het voorgaande jaar. De geschreven verklaring van de kascommissie wordt door Peter voorgelezen en besloten wordt het bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde beleid.

Als aandachtspunt is meegegeven het oplopende eigen vermogen in te zetten om een betaalbare vereniging te blijven en bijvoorbeeld de consumptieprijzen te vergelijken met andere verenigingen. Thom reageert dat we wel graag willen reserveren voor toekomstige ontwikkelingen zoals padel en voor alle lagen van de bevolking een toegankelijke vereniging blijven.

Een vraag vanuit de ledenvergadering over de clubactie van de Rabobank en waarom we hier niet aan mee doen wordt door Thom beantwoord. Dit heeft te maken met prioriteiten zoals het feit dat het teveel werk is voor de bestuursleden die we op dat moment hadden. Jacques beaamt dat dit tijdens een vorige bestuursperiode ook al eens gedaan is en (te) veel werk voor weinig resultaat opleverde.

Als nieuw lid voor de kascommissie schuift Henk Jolink door als kandidaat, Menno biedt zich aan om de controle volgend jaar met Henk samen te doen.

Begroting: Ook deze wordt toegelicht door Petra.

Oscar: de energiekosten zijn verhoogd t.o.v. resultaat 2022. Volgens Oscar kunnen deze verlaagd worden omdat eind deze maand de zonnepanelen (60 stuks) komen en het voorschot flink verlaagd is. Thom geeft aan dat het nog niet helemaal helder is hoe ons gebruik zich zal verhouden ten opzichte van de eigen opwekking. Afgesproken wordt om na de realisatie te kijken hoe het voorschot verlaagd kan worden.

Jacques: gaan we geen voorziening opnemen voor Padel? Petra stelt voor deze op de balans te laten staan en jaarlijks af te schrijven.

De begroting wordt vervolgens goedgekeurd en het bestuur zal trachten dit conform uit te voeren.

6. Verenigingsjaarverslag

De met de agenda gepubliceerde (en enkele nog niet gepubliceerde) verslagen worden mondeling toegelicht.

Ook worden de spontane aanmeldingen als bestuurslid van Barry Kamphuis en Peter Juffermans na de vorige ledenvergadering door Thom genoemd. Peter doet vervolgens verslag van zijn bevindingen en acties als deelnemer aan het bestuur voor het parkbeheer, zoals het bouwen van de fietsenstalling en de grote schoonmaakdag. Ook deelt hij mee dat hij nog diverse projecten op stapel heeft (o.a. elektriciteit toevoegen voor keuken en heaters, verlichting in de fietsenstalling, schoonmaken trottoir, opnieuw betegelen van de douche, buitenkast voor lege frisdrank flesjes, invulling grasveld, buitenklok, aanpassing gashaard, toegangshek voor leverancier, ombouw voor de airco's) en hij hiervoor een intekenlijst in de hal wil ophangen. Zo kan een ieder die zijn/haar steentje wil bijdragen intekenen op bepaalde klussen.

Op de nieuwjaarsbijeenkomst is voorgesteld door de voorzitter dat er een inslagbaan komt, echter de opgevraagde offertes vallen behoorlijk tegen, mede omdat de ondergrond aangelegd moet worden. Het bestuur vindt dit een te grote investering en daarom wordt aan de leden gevraagd wat zij hiervan vinden. Plan was om dit naast de fietsenstalling te realiseren. Wellicht is het handiger om het tegelijk met padel te realiseren. Na stemming wordt besloten om de aanleg van de inspeelmuur door te schuiven in de tijd en eventueel in de tussenperiode een tijdelijke (doek) versie aan te schaffen.

Ingrid geeft aan dat communicatie via andere kanalen dan email (extra) nodig is om alle leden aan te haken. Ook de persoonlijke benadering (en via via) zal hopelijk zorgen voor een sneeuwbaaleffect.

Padel commissie: er zijn diverse overleggen geweest, o.a. met TC Vaassen. Ook is er contact gelegd met de gemeente en de projectontwikkelaar die voor het gebied rondom onze vereniging plannen maken.

Thom leest het verslag van de padel commissie voor en geeft aan dat de projectontwikkelaar dit meeneemt in haar plannen. Vanwege de beperking van geluidsoverlast zal het een overdekte voorziening moeten worden. Volgende week is er opnieuw overleg met de gemeente. Wanneer realisatie zal kunnen plaatsvinden is nu nog moeilijk in te schatten.

Oscar waarschuwt dat gemeente met de vraag zal kunnen komen in hoeverre TC Vaassen en TC de Kouwenaar hierin samen optrekken, met als achterliggende gedachte dat zij graag wil dat verenigingen fuseren. Thom is zich hier van bewust en er zijn al diverse gesprekken gevoerd over samen optrekken rondom padel.

Vanuit PeakZ Padel in Apeldoorn hebben wij het aanbod ontvangen om een paar uur gratis als vereniging te oefenen met padel, hiervoor wordt een vrijwilliger gevraagd om dit te organiseren. Jacques gaat dit oppakken.

7. Bestuurssamenstelling

Het huidige bestuur is erg blij dat Barry en Peter zich vorig jaar na de vergadering hebben aangemeld. Zij worden formeel voorgesteld en toegevoegd aan het bestuur.

Aan Maudi en Petra wordt onder dankzegging en applaus een boeket bloemen overhandigd voor het vele werk dat zij verricht hebben in het bestuur.

Ronald en Oscar hebben zich na de oproep in de nieuwsbrief aangemeld als respectievelijk penningmeester en algemeen lid en worden voorgedragen als bestuursleden.

Er zijn geen tegenkandidaten, onder applaus worden ook deze 2 heren beëdigd.

Voorstellen nieuwe trainer

Kai Arnold wordt voorgesteld door Thom en vertelt zelf welke diensten hij in de aanbieding heeft. Van Mark Verra is afscheid genomen na gesprekken met Thom over diens dienstverlening.

Met Kai zullen we werken aan een plan weer meer jeugdleden aan de club toe te kunnen voegen.

Jacques stelt voor de jeugdleden die we hadden ook te betrekken bij deze ontwikkeling en terug te halen naar de club.

Julia vult aan dat ze bij de gemeente op info avond heeft aangegeven eventuele kinderen van statushouders welkom te heten bij de club en hen zo te helpen integreren. Vanuit de gemeente en Stichting Leergeld zijn er potjes om dit financieel mogelijk te maken.

Peter voegt toe dat we ook de oudere leden willen betrekken bij het aantrekken van jeugdleden en dat hier een plan voor opgesteld wordt.

Vragen vanuit de ledenvergadering:

- Peter vraagt aandacht voor het lustrumjaar en noemt de activiteiten nogmaals.
- Er wordt gevraagd om een instructie voor de heaters. Deze zal opgesteld worden.
- Reserveringssysteem; blijven evalueren en mensen die niet komen opdagen actief aanspreken.

8. Rondvraag en sluiting

-

De voorzitter sluit om uur de vergadering om 20.45 uur en dankt allen voor hun komst.